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Abstract (en)
[origin: CN114100151A] A system (1) for transporting passengers has a drive unit (2) and a vehicle (3) pulled by the drive unit (2). The drive unit (2)
comprises a fixed guide device (20), such as a track, which is arranged in relation to the vehicle (3) at a distance d laterally from the vehicle and at
a height h above the vehicle. The drive unit (2) further comprises a bogie (22) movably attached to the guide device (20). The connecting unit (23)
couples the bogie (22) to the vehicle (3) via the joint (4) such that drifting of the vehicle (3) can be achieved.

Abstract (de)
Ein System 1 zur Personenbeförderung weist eine Antriebseinheit 2 und ein Fahrzeug 3 auf, das von der Antriebseinheit 2 gezogen wird. Die
Antriebseinheit 2 umfasst eine stationäre Führungseinrichtung 20, die seitlich in einem Abstand d und oberhalb in einer Höhe h relativ zum
Fahrzeug 3 angeordnet. Die Antriebseinheit 2 umfasst außerdem ein Laufgestell 22, das an der Führungseinrichtung 20 bewegbar befestigt ist. Eine
Verbindungseinheit 23 koppelt das Laufgestell 22 mit dem Fahrzeug 3 mittels eines Gelenks 4, sodass ein Driften des Fahrzeugs 3 möglich ist.
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